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Fråga till ordförande för kommunstyrelsen Sara Heelge Vikmång (S) om 
statsbidrag för kommuner och regioner för en ekonomi i balans. 

 

Bjurholms kommun fick nyligen beviljat 104 Mkr i bidrag från ”Delegationen för kommunal ekonomi i 
balans” för ett byggprojekt som går ut på att bygga en kommunal multifastighet som ska samla nära 
nog all kommunal verksamhet under ett tak. Detta räknar man med ska ge en årlig besparing på 9 
Mkr. Även om Huddinges nya kommunhus inte riktigt går ut på detsamma så finns det liknelser. Vi vill 
ju i Huddinge samla stora delar av den kommunala verksamheten under ett tak och därmed räknar vi 
med en årlig besparing på åtskilliga miljoner. 

Skillnaden skulle möjligen bestå i att Bjurholm är en av Sveriges minsta kommuner och med en 
förmodad betydligt sämre ekonomi. Däremot så erhåller ju även Huddinge bidrag i det kommunala 
utjämningssystemet som torde överstiga en miljard. Därmed kanske det inte är helt uteslutet att 
även Huddinge skulle kunna vara berättigade till ett inte obetydligt bidrag från ovanstående 
delegation, även om den totala potten ”bara” är 750 miljoner.     

 

Fråga 

Har Huddinge kommun sökt ovanstående bidrag för åren 2022-2024 eller ämnar vi söka det framöver 
om möjligheten återkommer för att t.ex. få hjälp med finansieringen av det nya kommunhuset? 
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